

親子同行

小童免費



7月15日至8月31日，
小童八达通卡持有人*
可免费乘搭機場快綫。

* 優惠適用於3-11歲小童，請攜同小童八达通卡到香港、九龍或青衣站之機場快綫客務中心辦理手續，以享優惠。

條款及細則：

1. 優惠只適用於3-11歲小童使用有效八达通卡乘搭機場快綫由香港、九龍或青衣站往返機場站。小童在享受免費乘車優惠由香港、九龍或青衣站往機場時，須於入閘前前往機場快綫客務中心出示其有效八达通卡辦理手續。優惠手續辦理後，須即時乘搭機場快綫，否則優惠將被取消。而往市區時，須在香港、九龍或青衣站出閘前，往機場快綫客務中心辦理手續，方可享此優惠。
2. 於優惠期內享受免費乘車優惠之小童，均不可享免費地鐵接駁服務。
3. 優惠期內，小童亦可免費享用市區預辦登機服務，請於辦理手續前前往客務中心出示有效小童八达通卡，方可享此免費服務。
4. 以上優惠不可與其他優惠一併使用。
5. 如有任何爭議，以地鐵公司的最後決定為準。
6. 地鐵熱綫：2881 8888



愉快 就在這旅



www.mtr.com.hk



Children Travel Free



Children, using Child Octopus Card*, can take Airport Express for free between 15 July or 31 August.

* Offer is applicable for children aged 3-11. Please present your valid Child Octopus Card at the Customer Service Centres of Hong Kong, Kowloon or Tsing Yi stations to enjoy the offer.

Terms and Conditions:

1. This offer is applicable for children aged 3-11 who hold the valid Child Octopus Card, taking Airport Express from Hong Kong, Kowloon or Tsing Yi stations to Airport station or vice versa. Children who wish to enjoy free rides on the Airport Express to the airport must present a valid Child Octopus Card at the Customer Service Centre of Airport Express Hong Kong, Kowloon or Tsing Yi stations before entering the gate. The offer will be cancelled if the free ride on Airport Express is not taken immediately after offer redemption. On return to the city, please redeem the offer at in-town stations before exiting the gate.
2. Children who enjoy the free Airport Express ride during the promotion period will not be eligible for free MTR connection.
3. Within the promotion period, children using the In-town Check-In service must redeem the offer with a valid Child Octopus Card at the Customer Service Centre beforehand.
4. The promotional offers cannot be used in conjunction with other offers.
5. In case of any disputes, the decision of MTR Corporation is final.
6. MTR Hotline : 2881 8888

